
 
 

Letter of Recognition and Partnership 
from the International Association for Quality Assurance in Pre-Tertiary & Higher Education (QAHE) to the 

Agency Accreditation of Quality and Rating (AAKR) 
 
Prof.  Toksobaeva Baktygul, 
Director of Agency Accreditation of Quality and Rating (AAKR) 
 
Dear Colleagues at AAKR, 
 
It is with great pleasure that the International Association for Quality Assurance in Pre-Tertiary & Higher 
Education (QAHE) recognizes the Agency Accreditation of Quality and Rating (AAKR) as a valued partner in 
our shared mission of promoting excellence in education. 
 
AAQR has consistently demonstrated a steadfast commitment to upholding the highest standards of quality, 
impartiality, and professionalism in its accreditation practices. Your rigorous evaluation processes and dedication 
to continuous improvement have earned the trust and respect of educational institutions and stakeholders 
worldwide. 
 
We are honored to formalize our partnership with AAKR, as we firmly believe that by combining our expertise 
and resources, we can amplify our impact and drive transformative change in the education sector. Together, we 
will work to advance innovative accreditation models, foster international collaboration, and empower 
institutions to reach new heights of academic excellence. 
 
As a part of this partnership, QAHE is pleased to announce that all institutions accredited by QAHE will be 
eligible to apply for AAKR's accreditation at certain fees. This will provide our accredited institutions with an 
additional avenue to enhance their global recognition and competitiveness. 
 
QAHE looks forward to strengthening our ties with AAKR and embarking on mutually beneficial initiatives that 
will shape the future of quality assurance in education. We are confident that our shared commitment to 
excellence will lead to groundbreaking achievements and a lasting positive legacy. 
 
Regards, 

  
Natasha Perkins 
Accreditation Committee 
International Association for Quality Assurance in Pre-Tertiary & Higher Education (QAHE) 
www.qahe.org | accreditation@qahe.org  
 
 

 
 
 

http://www.qahe.org/
mailto:accreditation@qahe.org


 
 

Письмо о признании и партнерстве 
от Международной ассоциации обеспечения качества в досреднем и высшем образовании (QAHE) 

Агентству аккредитации качества и рейтинга (AAKR) 
 
Уважаемая г-жа Токсобаева Бактыгул, 
Директор Агентства аккредитации качества и рейтинга (AAKR) 
 
Уважаемые коллеги из AAKR, 
 
С большим удовольствием Международная ассоциация обеспечения качества в досреднем и высшем 
образовании (QAHE) признает Агентство аккредитации качества и рейтинга (AAKR) в качестве ценного 
партнера в нашей общей миссии по продвижению совершенства в образовании. 
 
AAKR неизменно демонстрировал твердую приверженность соблюдению самых высоких стандартов 
качества, беспристрастности и профессионализма в своей практике аккредитации. Ваши строгие 
процессы оценки и приверженность непрерывному совершенствованию завоевали доверие и уважение 
образовательных учреждений и заинтересованных сторон во всем мире. 
 
Мы с честью формализуем наше партнерство с AAKR, поскольку твердо верим, что, объединив наш 
опыт и ресурсы, мы сможем усилить наше влияние и добиться преобразующих изменений в секторе 
образования. Вместе мы будем работать над продвижением инновационных моделей аккредитации, 
развитием международного сотрудничества и расширением возможностей учреждений для достижения 
новых высот академического совершенства. 
 
В рамках этого партнерства QAHE с радостью сообщает, что все учреждения, аккредитованные QAHE, 
будут иметь право подавать заявки на аккредитацию AAKR по определенным ставкам. Это предоставит 
нашим аккредитованным учреждениям дополнительный канал для повышения их глобального 
признания и конкурентоспособности. 
 
QAHE с нетерпением ждет укрепления наших связей с AAKR и реализации взаимовыгодных инициатив, 
которые будут определять будущее обеспечения качества в образовании. Мы уверены, что наша общая 
приверженность совершенству приведет к знаковым достижениям и долгосрочному положительному 
наследию. 
 
Уважаемая Наташа Перкинс, 

 
С уважением, 
Наташа Перкинс 
Комитет по аккредитации 
Международная ассоциация обеспечения качества в дошкольном, начальном и высшем образовании 
(QAHE) 
www.qahe.org | accreditation@qahe.org  
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